

VINGTOR RC CLUB – REFERAT FRA STYREMØTE 19. NOVEMBER 2025

Hvor: Teams kl. 19:00.

Tilstede: Andre, Tore, Odd G., Per W, Per G., Jens K.

1. Gjennomgang referat fra forrige styremøte (10/9-2025)

1.1. Andre gjennomgikk punktene i referatet. **Status:** Lukket

- a) Åpne punkter tas med på dagens møte.

Vedtak: Referatet godkjent.

2. Gjennomgang av årshjulet for perioden.

2.1. Hjertestarter. **Status:** Lukket

- a) Jens Kristian har allerede tatt hjertestarteren med hjem for vinteropplag.

Vedtak: Jens har tatt hjertestarteren hjem for vinterlagring og melder flytting.

2.2. Julehilsen til naboer **Status:** Åpen

- a) Hva og hvem handler?
- b) Andre tar på seg å handle gave til familien Grønstvedt (juleblomst, konfekt og vinflaske).
- c) Tore foreslår at Andre skriver til Per Gudmund Stømme og ber om han også kan handle konjakk og kort med hilsen fra Vingtor slik han gjorde i fjor.

Vedtak: Andre tar ansvar for innkjøp og levering til Grønstvedt samt kontakte Per Strømme om innkjøp av gave (konjakk eller vin, blomst) til grunneier Mørk.

2.3. Valgkomite. **Status:** Åpen

- a) Valgkomiteen består av Roy Nylander og Tor B. Andreassen.
- b) Viktig at komiteen blir satt i arbeid før årsmøte.
- c) Jens Kristian minner Andre på at oversikten over hvem som er på valg også sendes komiteen.

Vedtak: Andre tar kontakt med komiteen for å minne om deres jobb før årsmøte.

2.4. Melde endring av klubbkontingent. **Status:** Lukket

- a) På årets årsmøte ble det vedtatt å holde kontingenten for 2026 uendret.

Vedtak: Ikke behov for å melde endring av kontingent.

2.5. Flyplassleie, fastsette størrelse **Status:** Åpen

- a) Det ble på årsmøtet 2025 vedtatt å behandle kommende års flyplassleie.

Vedtak: Fastsettelse av flyplasskontingent for 2027 tas som sak på årsmøte

3. Planlegge Julemøtet og Årsmøtet

3.1. Julemøtet 2025: **Status:** Åpen

- a) Dato for julemøtet er onsdag 3. desember.
- b) Forslag til program?
- c) Servering av kokte pølser med tilbehør. Jens Kristian Tar jobben med innkjøp og servering.
- d) Nytt fra styret: -Ny versjon av MI er lansert.
- e) Ole Kjell takket nei til presentasjon av sitt nye jetfly som tidligere foreslått.
- f) VM i papirfly. Tore tar denne saken.
- g) Faglig innhold?
- h) Forslag om at Henning prater om LiPo brann.
- i) Forslag om presentasjon av retro modeller. Kanskje Ketil kan ta dette?
- j) Emne 3D-printing? Per Weum tilbyr seg å fortelle om printing av deler til båter. Hvordan sette delene sammen. Tar med seg deler og ferdige skrog.
- k) Jens Kristian tilbyr seg å ta med deler han selv har printet på jobben.

Vedtak: Jens K handler mat og kokelerer.

- Emne 3D printing bifalles, Per W. kjører dette.

- Tore lager kaffe og har med småkaker pluss kjører VM.

3.2. Årsmøtet. **Status:** Åpen

- a) Årsmøtet holdes 4. februar 2026.
- b) Nytt fra Styret: -Årshjul oppgaver utført.
- c) Varsel om årsmøte i innkalling til julemøtet som tidligere år.
- d) Frist for innmelding av saker settes til 9. januar 2026 kl 23:59.
- e) Neste styremøte fastsatt til onsdag 14. januar kl. 19:00. Her setter styret opp årsmøtets saksliste og bestemmer sakspapirer.
- f) Sakspapirer sendes medlemmene uke 4.
- g) Andre spør om Espen om han har anledning til å delta på årsmøtet for å presentere regnskap.
- h) Tore minnet Andre om at det må lages et årsreferat fra året som har gått. Andre forteller at han allerede har begynt på jobben.
- i) Fremtidig fastsettelse av flyplassleie og nabo-kompensasjon gjøres på årsmøte. Da flyplassleie normalt betales 15. januar er det besluttet at vi behandler kommende års flyplassleie og ikke inneværende års leie på årsmøtene.

Vedtak: Enighet om tidsfrister. Størrelse på flyplassleie tas opp til behandling på årsmøte.

4. Åpne saker fra forrige styremøte

4.1. Nytt sikkerhetsgjerde **Status:** Åpen

- a) Per W. har sjekket med leverandør men nett er ikke kommet på lager, ventes inn i november.

Vedtak: Vi gir leverandøren en ny sjanse før vi finner en annen.

4.2. Status webkamera. **Status:** Lukket

- a) Tore forteller at det er laget ny tilkobling til kamera med sikring til batteribanken. Arbeidet ble gjort i forbindelse med dugnaden.

Vedtak: Kamera fungerer for tiden bra.

4.3. Oppslags tavle **Status:** Lukket.

- a) Jens Kristian opplyser om at alle ark på oppslagstavlen er oppdatert til 2025 utgave.

Vedtak: Oppslagstavlen er oppdatert.

5. Diverse

5.1. Høsttreffet 27. september. **Status:** Lukket

- a) Odd Gunnar forteller at alt gikk bra på Høsttreffet.
- b) Ble handlet inn for mange pølser. Vanskelig å beregne slikt.
- c) Det ble gitt honnør for jobben Odd Gunnar gjorde i forbindelse med arrangementet.

Vedtak: Høsttreffet ble velykket.

5.2. Rekruttering av yngre medlemmer. **Status:** Åpen

- a) Andre påpeker viktigheten av rekruttering av flere juniorer.
- b) Rekruttering er en stor og viktig oppgave for klubben men krever mye innsats.
- c) Jens Kristian foreslår å avsette en uke i sommer til å være en Aktivitet og Rekrutterings -uke.
- d) Tenker seg faste tidspunkt pr. dag med flyging og teori. Maks fire timer pr. dag.
- e) Andre synes forslaget virker godt og forteller om suksessen de har hatt i Ski klubben.

Vedtak: Styret synes forslaget er absolutt verdt å gå videre med og ber Andre og Jens Kristian å se på et slikt prosjekt sammen.

5.3. Tidspunkt for neste styremøte. **Status:** Lukket

- a) Forberede årsmøtepapirer.
- b) Møtet bør holdes like etter fristen for innsendte saker gikk ut.

Vedtak: Styremøte holdes onsdag 14. januar kl. 19:00.

Møtet avsluttet kl. 20:15

03.12.2025, Tore Jemtegaard